

Date	Subject	Online Classwork	Homework
Sunday 12-12-2021	Math	Continuation of Lesson 4.6: Compare Two 3-Digit Numbers MTB page 176	<b>Book-Based Homework</b> Do Math practice book pages 71, 72 (practices B, C, D, E). Then take a picture and submit it as an attachment through Classwork tab "MPB pages 71, 72". <b>Digital Homework</b> Log into your eAlpha account and do your homework Lesson 4.6 (practices B, C, D, E).
	Arabic	الدرس 4 في الحظيرة مراجعة الصفحة 21 . - تعريف التلميذات بحيوانات الحظيرة، ومسمياتها (أرنب - عصفور - ديك - دجاجة - بطة - وزه - خروف - حظيرة) - مراجعة الحروف مع الحركات والمدود (كـ كـ كـ - كـ كـ كـ) (حـ حـ حـ) (خـ خـ خـ) (دـ دـ دـ) - شرح تنوين الضم (كـ - حـ - دـ)	1- أرجو التدريب بشكل يومي على قراءة الحروف وكتابتها. 2- حفظ نشيد (الكتاب) ص 187 للأربعاء القادم. مراجعة الدرس 4 في الحظيرة قراءة الحروف مع تنوين الضم (كـ - حـ - دـ) - التدريب على قراءة وإملاء الحروف مع الحركات والمدود ليوم الخميس: 12-16 (كـ كـ كـ - كـ كـ كـ) (حـ حـ حـ) (خـ خـ خـ) (دـ دـ دـ)
	Islamic	القرآن الكريم: حفظ سورة البينة من آية 6 - 8	حفظ سورة البينة من آية 6 - 8
Date	Subject	Online Classwork	Homework
Monday 13-12-2021	Math	Lesson 1.6: Subtract All and 0 MPB page 30	-----
	Arabic	- مراجعة الحروف مع الحركات والمدود (كـ كـ كـ - كـ كـ كـ) (حـ حـ حـ) (خـ خـ خـ) (دـ دـ دـ) - شرح تنوين الضم (كـ - حـ - دـ)	- التدريب على قراءة وكتابة الحروف مع الحركات والمدود. (كـ كـ كـ - كـ كـ كـ) (حـ حـ حـ) (خـ خـ خـ) (دـ دـ دـ) - شرح تنوين الضم (كـ - حـ - دـ)
	Islamic	التوحيد: الوحدة الثانية: العبادة وما يضاعها من الشرك تابع الدرس 6: عبادة غير الله شرك.	-----
Date	Subject	Online Classwork	Homework
Tuesday 14-12-2021	Math	Lesson 1.6: Subtract All and 0 MPB page 30	Log into your Google Classroom and from Classwork tab do "Assignment #3".
	Arabic	مناقشة التلاميذ في صفحة 20 كتابة الحروف حسب موقعها في الكلمة: ك - ك - ك - ك - ك ح - ح - ح - ح - ح	التدريب على كتابة الحروف حسب موقعها في الكلمة: ك - ك - ك - ك - ك ح - ح - ح - ح - ح
	Islamic	الفقه: الوحدة الرابعة: آداب الأكل والشرب الدرس 9 : آداب الأكل والشرب (2)	-----
Date	Subject	Online Classwork	Homework
Wednesday 15-12-2021	Math	Lesson 1.6: Subtract All and 0 MPB page 30	-----
	Arabic	شرح نشيد (الكتاب) ص 187 إن غابت الأصحاب فصاحبي الكتاب فيه حديث السمر مزينا بالصور كم قص لي حكاية لطيفة للغاية	التدريب على إملاء الحروف مع الحركات والمدود ليوم غد: (كـ كـ كـ - كـ كـ كـ) (حـ حـ حـ) (خـ خـ خـ) (دـ دـ دـ)
	Islamic	مراجعة لما سبق	-----
Date	Subject	Online Classwork	Homework
Thursday 16-12-2021	Math	Lesson 1.6: Subtract All and 0 MPB page 31	<b>Book-Based Homework</b> Do Math practice book page 11. Then take a picture and submit it as an attachment through Classwork tab "MPB page 11". <b>Digital Homework</b> Log into your eAlpha account and do your homework Lesson 1.6.
	Arabic	إملاء الحروف التالية: (كـ كـ كـ - كـ كـ كـ) (حـ حـ حـ) (خـ خـ خـ) (دـ دـ دـ)	التدريب على قراءة وكتابة الحروف مع الحركات والمدود
	Islamic	تسميع سورة البينة من آية 6 - 8	-----

	Classwork	Homework
<b>Science</b>	Introduction of Chapter 4: Environments Lesson 1: What Are Some Land Environments? Page 185 Directed Practice: Bean and Cactus Plants Pgs. 186-187	Enjoy watching the video mentioned below to learn about habitats. Habitats of Animals-What is a Habitat? -Video Lesson & Quiz for kids <a href="https://bit.ly/2OtB8mx">https://bit.ly/2OtB8mx</a> <a href="https://www.youtube.com/watch?v=bzykg5HF1FI">https://www.youtube.com/watch?v=bzykg5HF1FI</a>
	Lesson 1: What Are Some Land Environments? Environments, Habitats, and Grasslands Pgs. 188-189	-----
	Lesson 1: What Are Some Land Environments? Children will explore the Tundra Environments pgs. 190-191	-----
	Lesson 1 Children will learn about adaptations of some desert plants and animals. Pgs. 192 - 193	- Do pages 200-201 in your Science Book and take a photo of your work, upload it and hand it in Google Classroom from Classwork tab. - Students who have eAlpha account, log into your account and do your homework.

	Branch	Classwork	Homework
<b>English</b>	<b>Alpha Sidekick</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Repetition and Rhyme pgs. 54-55</li> <li>• Compound Words pgs. 56-57</li> <li>• Spelling Patterns pgs. 58-59</li> <li>• Opinion Writing pgs. 60-61</li> </ul>	<b>Digital Homework</b> Do the following assigned pages from the Sidekick. The homework will be available on Tuesday, December 14. The due date is Monday, December 20.  1- Craft and Structure Review: Repetition and Rhyme 2- Vocabulary Review: Compound Words  <b>Book- Based Homework</b> Do the following assigned pages from the Sidekick. Take a picture and send it to your teacher in the post which will be available on Tuesday, December 14. The due date is Monday, December 20.  1- Craft and Structure Review: Repetition and Rhyme pg. 90 2- Vocabulary Review: Compound Words pg. 92
	<b>Vocabulary List</b>	Vocabulary List # 1 Assessment	-----

<b>Social Studies</b>	Land and Water Activity Book pages 25,26
-----------------------	---

<b>Computer</b>	Assignment 2: Plan Your Story Assignment 3: Make a Video Clip
-----------------	--

<b>French</b>	Lecon 4 French Book (Français Junior) page 17 On YouTube, learn French by watching "Numbers to 20".
---------------	---